



**COUNCIL OF
THE EUROPEAN UNION**

GENERAL SECRETARIAT

Brussels, 14 November 2012

CM 5380/12

PTS A

COMMUNICATION

LIST OF ADOPTED "A" ITEMS

Contact: cabinet.seances-2@consilium.europa.eu
Tel./Fax: +32.2-281.7814/7199

Subject: 3198th meeting of the COUNCIL OF THE EUROPEAN UNION
(Economic and Financial Affairs)
Date: Tuesday 13 November 2012
Venue: COUNCIL
JUSTUS LIPSIUS BUILDING
Rue de la Loi 175, 1048 BRUSSELS

Non-legislative activities

The 3198th meeting of the Council (Economic and Financial Affairs) on 13 November 2012 adopted the "A" items listed in:

- 1) **15822/12**
- 2) **15822/12 ADD 1:**
 32. Commission Regulation (EU) No .../.. of XXX amending Regulation (EC) No 216/2008 of the European Parliament and of the Council on common rules in the field of civil aviation and establishing a European Aviation Safety Agency, and repealing Council Directive 91/670/EEC, Regulation (EC) No 1592/2002 and Directive 2004/36/EC
 - Decision not to oppose the adoption
 - 15681/12 AVIATION 169
 - 15671/12 AVIATION 168

o
o o

Activités non législatives

La 3198^{ème} session du Conseil (Affaires économiques et financières) du 13 novembre 2012 a adopté les points "A" repris aux documents :

1) **15822/12**

2) **15822/12 ADD 1** :

32. Règlement (UE) n°.../... de la Commission du XXX modifiant le règlement (CE) n° 216/2008 du Parlement européen et du Conseil concernant des règles communes dans le domaine de l'aviation civile et instituant une Agence européenne de la sécurité aérienne, et abrogeant la directive 91/670/CEE du Conseil, le règlement (CE) n° 1592/2002 et la directive 2004/36/CE
- Décision de ne pas s'opposer à l'adoption
 - doc. 15681/12 AVIATION 169
 - 15671/12 AVIATION 168
- approuvé par le Coreper (1^{re} partie) le 9 novembre 2012